



beyond capital partners

**Nachhaltigkeitsbezogene Offenlegung gemäß Artikel 10 der
Verordnung (EU) 2019/2088 (SFDR) – Produkt mit
ökologischen oder sozialen Merkmalen (Artikel 8)**

***Sustainability-related disclosure pursuant to Article 10 of Regulation
(EU) 2019/2088 (SFDR) – Financial product promoting
environmental or social characteristics (Article 8)***

SFDR-Offenlegung gemäß Verordnung (EU) 2019/2088

Beyond Capital Partners verpflichtet sich zur Transparenz in Bezug auf nachhaltigkeitsbezogene Offenlegungspflichten gemäß der Sustainable Finance Disclosure Regulation (SFDR). Im Folgenden finden Sie unsere Erklärungen gemäß Artikel 3, 4 und 5 SFDR sowie die produktspezifischen Angaben für unsere Fonds.

SFDR Disclosure in accordance with Regulation (EU) 2019/2088

Beyond Capital Partners is committed to transparency regarding sustainability-related disclosure obligations in line with the Sustainable Finance Disclosure Regulation (SFDR). Below you will find our statements pursuant to Articles 3, 4 and 5 SFDR, as well as product-specific information for our funds.

Artikel 3 – Integration von Nachhaltigkeitsrisiken im Investitionsprozess

Im Rahmen unseres verantwortungsvollen Investitionsansatzes berücksichtigt Beyond Capital Partners potenzielle Nachhaltigkeitsrisiken und -chancen systematisch entlang des gesamten Investitionsprozesses – von der Deal-Sourcing-Phase über die ESG-Due-Diligence bis hin zum laufenden Portfoliomanagement.

Weitere Details zu unserem ESG-Ansatz finden Sie im

 [Sustainability Report 2024 \(PDF\)](#)

Article 3 – Integration of Sustainability Risks into the Investment Process

As part of our responsible investment approach, Beyond Capital Partners systematically integrates potential sustainability risks and opportunities throughout the entire investment process – from deal sourcing to ESG due diligence and ongoing portfolio monitoring.

For further insights into our ESG approach, please refer to our

 [Sustainability Report 2024 \(PDF\)](#)

Artikel 4 – Berücksichtigung der wichtigsten nachteiligen Auswirkungen (PAIs)

Beyond Capital Partners berücksichtigt die wichtigsten nachteiligen Auswirkungen von Investitionsentscheidungen auf Nachhaltigkeitsfaktoren (Principal Adverse Impacts, PAIs) im Sinne von Artikel 4 SFDR. Unsere aktuelle PAI-Erklärung beschreibt unsere Methodik, genutzte Indikatoren und Datenquellen sowie getroffene Maßnahmen zur Minderung dieser Auswirkungen.

 [PAI Statement Mai 2025 \(PDF\)](#)

Article 4 – Consideration of Principal Adverse Impacts (PAIs)

Beyond Capital Partners considers the principal adverse impacts of investment decisions on sustainability factors in accordance with Article 4 of the SFDR. Our current PAI Statement outlines the methodology, indicators, data sources and mitigation measures applied.

 [PAI Statement May 2025 \(PDF\)](#)

Artikel 5 – Integration von Nachhaltigkeitsrisiken in die Vergütungspolitik

Unsere Vergütungspolitik steht im Einklang mit der Berücksichtigung von Nachhaltigkeitsrisiken. ESG-Kriterien können Bestandteil der variablen Vergütung sein und fördern somit verantwortungsbewusstes Investitionsverhalten.

Article 5 – Integration of Sustainability Risks into the Remuneration Policy

Our remuneration policy is aligned with the integration of sustainability risks. ESG objectives may form part of the variable compensation structure, thus encouraging responsible investment behavior.

Artikel 8 Offenlegung – Beyond Capital Partners Fund III GmbH & Co. KG

Der Fonds fördert ökologische und soziale Merkmale im Sinne von Artikel 8 SFDR, verfolgt jedoch keine ausschließlich nachhaltigen Investitionsziele.

Investitionsausrichtung:

- **80 %** des zugesagten Kapitals werden in Unternehmen investiert, die ökologische und/oder soziale Merkmale fördern
- **20 %** werden in nachhaltige Investitionen gemäß Artikel 2 (17) SFDR angelegt

Alle Details zur ESG-Integration, den verwendeten Ausschlusskriterien sowie zu den Nachhaltigkeitsmerkmalen finden Sie in unserer:

 [Beyond Capital Partners Responsible Investment Strategy 20240611.pdf](#)

 [Annex IV – Periodische Offenlegung \(PDF\)](#)

Article 8 Disclosure – Beyond Capital Partners Fund III GmbH & Co. KG

The fund promotes environmental and social characteristics in line with Article 8 SFDR but does not have sustainable investment as its sole objective.

Investment allocation:

- **80%** of committed capital is invested in companies promoting environmental and/or social characteristics
- **20%** is allocated to sustainable investments within the meaning of Article 2 (17) SFDR

For further details on ESG integration, exclusion criteria and sustainability characteristics, please refer to:

 [Beyond Capital Partners Responsible Investment Strategy 20240611.pdf](#)

 [Annex IV – Periodic Disclosure \(PDF\)](#)

Weitere ESG-Dokumente / Further ESG Documents

 [Sustainability Report 2024 \(PDF\)](#)

 [PAI Statement 2025 \(PDF\)](#)

 [Beyond Capital Partners Responsible Investment Strategy 20240611.pdf](#)

Kontakt

Bei Fragen zur Nachhaltigkeit oder zu unseren Offenlegungspflichten gemäß SFDR kontaktieren Sie uns bitte unter:

 esg@beyondcapital-partners.com

Contact

If you have any questions about sustainability or our SFDR disclosures, please contact us at:

 esg@beyondcapital-partners.com

Diese Seite wird regelmäßig aktualisiert, um den Anforderungen der Verordnung (EU) 2019/2088 und der Delegierten Verordnung (EU) 2022/1288 zu entsprechen.

This page is regularly updated to remain compliant with Regulation (EU) 2019/2088 and Delegated Regulation (EU) 2022/1288.